
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-20-220867 

Zaaknummer Z-19-083017 

Naam raadslid S. Zeilemaker 

Fractie PWF 

Onderwerp Raadsvragen PWF Windmolens 

Datum waarop de vraag is gesteld 16 januari 2020 

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Naar aanleiding van het artikel en de bijbehorende schets van het theoretisch potentiegebied in het 

NHD heeft de fractie van PWF de volgende vragen: 

 

1.  Was u op de hoogte van het bestaan van de denktank Noord-Hollandse Energie Regio 2? 

Zo ja, heeft u bij de bepaling van de Regionale Energie Strategie op enigerlei wijze 

contact (gehad) met deze denktank? 

antwoord  Nee, daar waren we niet van op de hoogte. En nee, we hebben geen contact gehad met 

deze denktank. 

2. Wat vindt u van de schets van het theoretisch zoekgebied? 

Antwoord Wij vinden het jammer dat de provincie een schets naar buiten brengt. Dit is niet in lijn 

met hoe de energieregio NHN bezig is om een regionale energiestrategie op te stellen. 

Ook de provincie NH maakt onderdeel uit van de energieregio NHN. 

  

We organiseren een proces waar participatie met en draagvlak van onze inwoners 

ontzettend belangrijk zijn. In het bod aan het Rijk moeten we ook laten zien hoe we dit 

hebben geborgd. In Medemblik organiseren we zeven lokale bijeenkomsten om met onze 

inwoners het gesprek te voeren over een aantal energiescenario's. Deze 

energiescenario's worden uitgewerkt in zoekgebieden. Ook deze zoekgebieden gaan we  

bespreken met onze inwoners. Het definitieve bod wat hieruit voortvloeit voor onze 

regio, stelt de raad vast.   

 

Met andere woorden nu een schets naar buiten brengen is niet in lijn met het proces 

wat we binnen de energieregio hebben afgesproken en betreuren we dan ook ten 

zeerste. 

3. Wanneer heeft u deze schets voor het eerst onder ogen gezien? 



 

 

Antwoord Begin januari 2020. 

4. wat betekent een en ander voor de vorming van de Regionale Energie Strategie? 

Antwoord Op dit moment heeft dit geen invloed op de vorming van de RES NHN. Tenzij de 

provincie een andere proces gaat bewandelen dan we nu afgesproken hebben binnen de 

energieregio NHN. Dan heeft dit wel gevolgen. 

 

5. Wat is uw mening over het loslaten van de 600 metergrens voor windturbines? 

Antwoord We wachten de uitkomsten van het proces RES NHN af. Deze uitkomsten vormen een 

basis voor kaders voor duurzame energieopwekking op land. Deze kaders bieden we de 

raad eind 2020 ter vaststelling aan. Tot die tijd nemen we geen verzoeken voor het 

plaatsen van windmolens in behandeling. 

 

6. Blijft, als het aan u ligt, de gemeente Medemblik aan deze grens vasthouden? 

Antwoord Zie hiervoor. 

7. Blijft, als het aan u ligt, de gemeente Medemblik bij haar vastgestelde beleid dat er 

geen nieuwe windmolenlokaties op land kunnen komen op haar grondgebied? 

Antwoord Zie hiervoor. 

8. Bent u bereid op korte termijn het bovenstaande onder 6 en 7 richting de provincie 

duidelijk te maken? 

Antwoord Dit hebben we de provincie al kenbaar gemaakt. 

 

 


